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ОТНОСНО: Автобусни спирки в община Велико Търново

Уважаеми г-н Панов,

Очевидно Община Велико Търново има сериозен проблем с автобусните спирки 
в общинския център и населените места. Много от съоръженията са в окаяно 
състояние, а други изобщо нямат заслон.

Други областни 1радове отдавна решиха проблемите си със спирките, затова е 
логично да задам въпрос за намеренията на администрацията в тази насока. В 
тази връзка питам:

1. Колко са автобусните спирки във Велико Търново и колко са автобусните 
спирки в населените места от общината?

2. Колко от спирките във Велико Търново и населените места нямат изграден 
заслон?

3. Има ли автобусни спирки, които дори не са обозначени?

4. Кога реално ще заработят електронните табла на автобусните спирки, колко 
струваше поставянето им и кой експертен съвет препоръча именно тези 
технически характеристики?

5. Очевидно договорените задължения по концесията за поддръжка на спирките 
не се изпълняват, очаква ли се да бъде преразгледана, възможна ли е санкция?
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